
Eğitim çalışma grubu toplantısı, çalışma grubu üyelerinin çoğunluğunun katıldığı 
görülerek, eğitim çalışma grubu başkanı Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : Kent konseyi ve gündem 21 ile ilgili konuşma yapmak istediğini 
söyledi. Bu konuların hem çalışma grubumuz tarafından hem de kent konseyi genel 
kurulu tarafından yeterince bilinmediğini düşündüğünü ifade etti. 

EYÜP ÖZCAN : Eğitim işine gönül verenleri yeniden tespit edilmesi gerektiğini, 
çalışma grubunu gönüllülük temelinde yeniden oluşturmak ve katkıda bulunacak 
isimleri yeniden çalışma grubuna davet etmek gerektiğini söyledi. 

Prof. ZERRİN SÖYLEMEZ : Kent konseyinin ve yönetimin ciddiyeti konusunda 
endişelerinin olduğunu söyledi. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : Eğitim Çalışma Grubunun hazırlayacağı raporu oluşturmak 
gerektiğini, Gaziantep’te eğitimin sorunlarını tespit ettiğini, çözüm önerilerini 
oluştururken önceliklerin belirlenmesi gerektiğini, toplantıya katılan tüm üyelerinde 
önceliklerinin belirlenmesi konusunda fikirlerini söylemesini istedi. Örnek vermek 
gerekirse kendimden başlayarak Benim için öncelikler sıralaması; Okul Öncesi Eğitim 
+ Engelliler +Mesleki Eğitim+Yaygın Eğitim+Örgün Eğitim+Üniversite sıralaması 
şeklinde olması gerektiğini söyledi 

EYÜP ÖZCAN : Mesleki Eğitim” ve “Yönetici Eğitiminin öncelikle olması gerektiğini, 

CELAL KARTAL : Öğretmenlerin Eğitimi ve Okul Öncesi Eğitimin olması gerektiğini 

ABDULLAH DAMAR : Yaygın Eğitimin öncelikle olması gerektiğini ifade ettiler. 

KOMİTELERİN ÇALIŞMALARI 

Komiteler kendi aralarında toplantı yapmadıkları için herhangi bir çalışma raporu 
sunulmadı. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : ” Değerli arkadaşlar Kent Konseyi Gaziantep Eğitimin Durum 
raporu ve ilgili projeler incelenmesini, bu veriler ışığında kendi komiteleriniz 
konusunda çalışma programı çıkarmanızı, ayrıca onay verdiğiniz taktirde bu 
çalışmaları, Yürütme kuruluna sunar, diğer Kent Konseyi üyelerinin de bilgisine 
sunacağımızı söylemiştim, Lütfen bir daha hızla inceleyelim, oldukça fazla bir 
doküman ama çok faydalanacağımıza inanıyorum “ dedi 

Toplantı Eğitim çalışma Gurubu Başkanı Kemal KÜÇÜKCAN tarafından çalışmaların 
devam ettirilmesi temennisiyle son buldu. 
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